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P r a k t i j k

‘Het 150-jarig bestaan van de KNB was 
in 1993 een geweldig feest. Het was in 
Maastricht, we hadden een soort sport- 
en speldag met boogschieten. Er was 
een congresdeel, cabaret én violist 
André Rieu – toen nog vrij onbekend – 
trad op. Het 175-jarig bestaan moet net 
zo’n groot feest worden, maar dan à la 
2018. Toen de KNB aangaf (kandidaat-)-
notarissen te zoeken om te brain-
stormen over het jubileum aarzelde  
ik geen moment. Wie wil daar niet 
over meedenken?’

‘In de jubileumclub zitten (kandidaat-)-
notarissen, bestuursleden en mensen 
van het KNB-bureau. Een stuk of vijf 
daarvan zijn echte ‘dinosaurussen’  
en hebben het vorige jubileum ook 
meegemaakt. De rest is relatief jong.  
Je merkt daartussen wel een duidelijk 
verschil. De oudere generatie is 
bijvoorbeeld gewend dat partners 
mee mogen naar zo’n feest. Van de 
jongeren hoeft dat niet. Belangrijker 
is dat we een feestje vieren met aan-
dacht voor het verleden, het heden en 
de toekomst. We moeten ons beroep 
vieren.’

‘We zijn tot nu toe twee keer samenge-
komen en hebben verder via e-mail 
gecommuniceerd. Dat heeft mij dus 
twee middagen gekost. Prima! Ik denk 
graag mee. Bij de eerste bijeenkomst 
is er veel gebrainstormd en hebben 
wij in werkgroepjes ideeën uitgespit. 
Het team van de KNB is daarmee aan 
de slag gegaan en heeft ons tijdens de 
tweede bijeenkomst het programma 
gepresenteerd. Ik kan verklappen:  
we gaan er op 5 oktober een gedenk-
waardig jubileum van maken. Als 
locatie is gekozen voor de Van Nelle 

Er zijn verschillende (notarieel-)juridische commissies en samenwerkings-
verbanden waar (kandidaat-)notarissen in deelnemen. In Notariaat Magazine 
vertellen ze hierover.

‘Gedenkwaardig jubileum’

w i e

w a a r

Nicoline Lopez (54), kandidaat-notaris
Jubileumclub 175 jaar KNB

notaris en meer

Fabriek in Rotterdam. Overdag gaan 
we ons verdiepen, maar niet op de 
standaardmanier. Zie het als inspira-
tiefestival. Je kunt hier wat “grazen  
en daar wat hapsnappen”. Denk aan 
thema’s als fraudepreventie, digitali-
sering, ambt, ondernemerschap en 
persoonlijke ontwikkeling. Hierna 
start de borrel, die overgaat in een 
walkingdinner en een spetterend 
feest. En dat is dus alleen voor leden. 
Niet voor partners.’

‘Deelnemen aan dit soort brainstorm-
clubs is goed om te doen naast je werk. 
Op mijn handen zitten, kan ik niet. 
Naast het kandidaat-notaris zijn, ben 
ik bijvoorbeeld ook veel te vinden op 
Facebook. Ik neem deel aan groepen 
waarin vragen en dilemma’s voor-
komen die te maken hebben met het 
recht. En dan vooral op het gebied van 
nalatenschappen. Ik doe dit vrijwillig 
en uit eigen naam. Ik vind het belang-
rijk dat ik mensen de goede kant op 
kan sturen met mijn advies. En op het 
gebied van het KNB-jubileum gaan we 
als club ook nog meedenken over de 
consumentenactie ‘Uit & thuis bij de 
notaris’ op 3 november. Stilzitten is  
er dus niet bij.’

‘Ik verwacht natuurlijk wel dat mijn 
collega’s massaal naar het KNB-jubi-
leum komen. Het wordt leuk, eigen-
tijds, iets heel anders dan normaal 
gesproken. KNB stoffig? Nu niet 
meer. Ik beloof; je zult aangenaam 
verrast zijn. Dus streep de dag af in  
je agenda!’ 
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